
ZÁPISNICA  č. 21 

zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného dňa 2. júna 2022 
 

Prítomní: doc. PhDr. Jozef Brunclík, PhD., prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc., prof. PhDr. Peter 

Ivanič, PhD., PhDr. Tomáš Koprda, PhD., doc. PaedDr. Igor Lomnický, PhD., prof. Natália Muránska, 

PhD., Doc. Mgr. Miroslav Palárik, PhD., Doc. Mgr. Emília Perez, PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, 

Mgr. Ervín Weiss, PhD., Mgr. Mária Molnárová, Mgr. Viktória Rigová, Lucia Trégerová 

 

Hostia: Doc. PhDr. Jarmila Maximová, PhD., Prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD., Mgr. Vlastimil 

Pulčár, PhD. 

 

AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. Zasadnutie sa uskutočnilo 

prezenčnou formou. 

 

Program:  

1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení 

2. Návrh na zmenu Organizačného poriadku FF UKF v Nitre 

3. Návrh systemizácie funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre s účinnosťou  

od 1. 7. 2022 

4. Doplňujúce voľby do predsedníctva (študentská časť) AS FF UKF v Nitre 

5. Návrh na člena Rady pre vnútorné overovanie kvality vzdelávania FF UKF v Nitre 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

Ad 1) 

Predseda AS FF UKF v Nitre Mgr. Ervín Weiss, PhD., privítal členov AS FF UKF  

a oboznámil ich s programom rokovania. Členovia senátu schválili program rokovania AS FF 

UKF. 

 

Ad 2) 

Na rokovanie AS FF UKF boli prizvaní hostia: dekanka fakulty doc. PhDr. Jarmila 

Maximová, PhD., prodekan fakulty prof. PhDr. Martin Hetényi, PhD. a Mgr. Vlastimil Pulčár, 

PhD. 

 

Ad 3) 

Dekanka fakulty Doc. J. Maximová predstavila členom senátu návrh na zmenu 

Organizačného poriadku FF UKF v Nitre. Podrobne vysvetlila, ktorých katedier sa budú 

zmeny týkať. Členom senátu predložila novú organizačnú štruktúru fakulty, ktorá je 

výsledkom viacerých rokovaní, ktoré sa konali v uplynulých dňoch a týždňoch na úrovni 

vedenia fakulty a vedúcich jednotlivých katedier. Od 1. júla 2022 sa bude FF UKF v Nitre 

členiť na 10 katedier, 2 ústavy, dekanát a iné organizačné súčasti. Doc. Maximová predstavila 
pracoviská, ktoré zostanú s pôvodným nezmeneným názvom pracovísk a tiež pracoviská, 

ktoré vzniknú zlúčením viacerých katedier. V rozsiahlej diskusii vystúpili: prof. Z. Gadušová, 

doc. I. Lomnický, prof. N. Muránska, doc. J. Brunclík, dr. V. Pulčár, doc. J. Maximová, prof. 

M. Hetényi, prof. P. Ivanič, dr. E. Weiss, dr. K. Sedlárová, doc. E. Perez, dr. T. Koprda 

Najviac sa diskutovalo ohľadom zlúčenia Katedry slovenského jazyka a literatúry FF 

UKF v Nitre s Katedrou rusistiky FF UKF v Nitre. Obe strany rešpektujú spojenie svojich 

katedier, avšak nie sú stotožnení s novým spoločným názvom. Prof. N. Muránska s dr. V. 

Pulčárom navrhli, aby bola v názve explicitne uvedená rusistika, s čím však nesúhlasil doc. J. 

Brunclík, nakoľko ani slovenský jazyk a literatúra nie je v novom názve pracoviska explicitne 

uvedený. Pracovníci katedry rusistiky sa obávajú, že bude menší záujem zo strany 



zahraničných študentov ak nebudú jednoznačne vedieť, čo sa pod novým názvom spoločného 

pracoviska „skrýva“. Rovnaký problém vidia aj pracovníci katedry slovenského jazyka 

a literatúry. Obávajú sa podstatne menšieho záujmu študentov o štúdium slovenského jazyka  

a literatúry, ak v novej organizačnej štruktúre fakulty nenájdu katedru slovenského jazyka 

a literatúry. V danej veci prebehla rozsiahla diskusia, v ktorej vystúpili viacerí členovia 

senátu. Viacerí z diskutujúcich navrhli, aby sa obe pracoviská dohodli na vnútornom členení 

pracoviska. Toto je na ich vzájomnej dohode. AS FF UKF v Nitre odporúča, aby si 

novovzniknuté pracoviská urobili svoje vnútorné členenie, ktoré bude zverejnené na webovej 

stránke pracoviska a ktoré bude pre verejnosť a záujemcov o štúdium prehľadné. 

 

V rámci bodu rokovania o zmene organizačného poriadku FF UKF v Nitre predniesla 

členka AS FF UKF prof. N. Muránska pozmeňujúci návrh, aby Katedra slovenského jazyka 

a literatúry a Katedra rusistiky v zmenách organizačného poriadku vystupovali pod 

spoločným názvom Katedra slovakistiky a rusistiky FF UKF v Nitre. K uvedenému 

pozmeňujúcemu návrhu prebehla diskusia a následné hlasovanie. 

 

Výsledky hlasovania k pozmeňujúcemu návrhu: 

Počet členov AS FF UKF:   13 

Počet prítomných členov AS:  13 

Počet kladných hlasov:     1 

Počet záporných hlasov:     7 

Zdržali sa hlasovania:     5 

 

Uznesenie 84/2022/AS/FF   

AS FF UKF v Nitre neschvaľuje pozmeňujúci návrh prof. N. Muránskej.  

 

 Nakoľko nebol pozmeňujúci návrh schválený, členovia AS FF UKF v Nitre pristúpili 

k hlasovaniu o pôvodnom návrhu zmeny Organizačného poriadku FF UKF v Nitre v Čl. 3, 

bode 3 s účinnosťou od 1. 7. 2022 v pôvodnom znení. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:   13 

Počet prítomných členov AS:  13 

Počet kladných hlasov:   12 

Počet záporných hlasov:     0 

Zdržali sa hlasovania:     1 

 

 

Uznesenie 86/2022/AS/FF  

AS FF UKF v Nitre schvaľuje návrh zmeny Organizačného poriadku FF UKF v Nitre  

s účinnosťou od 1. 7. 2022. 

 

Ad 4)  

V ďalšom bode rokovania dekanka fakulty doc. J. Maximová predstavila návrh 

Systemizácie funkčných miest s účinnosťou od 1. 7. 2022, ktorý do istej miery súvisí aj 

s novou organizačnou štruktúrou fakulty. Následne prebehla krátka diskusia a hlasovanie. 

 

Výsledky hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:   13 

Počet prítomných členov AS:  13 

Počet kladných hlasov:   12 

Počet záporných hlasov:     0 



Zdržali sa hlasovania:     1 

 

Uznesenie 87/2022/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre schvaľuje Systemizáciu funkčných a pracovných miest na FF UKF v Nitre 

s účinnosťou od 1. 7. 2022. 

 

Ad 5) 

 Vzhľadom k tomu, že člen predsedníctva akademického senátu za študentskú časť Mgr. 

M. Maršálek úspešne ukončil svoje štúdium na FF UKF v Nitre, museli členovia AS FF UKF 

pristúpiť k tajnej voľbe nového člena predsedníctva za študentskú časť.  

 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  13 

Počet prítomných členov AS: 13 

Počet kladných hlasov:  12 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     1 

 

Uznesenie 85/2022/AS/FF 

AS FF UKF v Nitre schvaľuje za člena predsedníctva AS FF UKF v Nitre za študentskú časť 

Bc. Luciu Trégerovú. 

Ad 6) 

 Vzhľadom k tomu, že členka AS FF UKF za študentskú časť Mgr. A. Švajdová 

ukončila svoje štúdium na FF UKF v Nitre, museli členovia AS FF UKF pristúpiť k tajnej 

voľbe interného člena Rady pre vnútorné overovanie kvality FF UKF v Nitre.  

 

Výsledky tajného hlasovania: 

Počet členov AS FF UKF:  13 

Počet prítomných členov AS: 13 

Počet kladných hlasov:  12 

Počet záporných hlasov:    0 

Zdržali sa hlasovania:     1 

 

Uznesenie 88/2022/AS/FF 

Akademický senát FF UKF v Nitre schvaľuje za interného člena Rady pre vnútorné 

overovanie kvality FF UKF v Nitre študentku FF UKF v Nitre – Bc. Luciu Trégerovú.  

 

Ad 7) 

 V závere rokovania sa riešila otázka súvisiaca s projektami fakulty. Prof. Z. Gadušovú 

zaujímalo ako sa bude riešiť situácia, ak bude ukončený pracovný pomer s takým 

pracovníkom, ktorý je zároveň zodpovedným riešiteľom  projektu. Doc. E. Perez sa, 

v súvislosti s novou organizačnou štruktúrou fakulty, obáva o hodnotenie akreditačnou 

komisiou, keďže pôvodné spisy, ktoré sa akreditačnej komisii predkladali boli nastavené na 

inú štruktúru fakulty. Prof. M. Hetényi informoval členov senátu, že fakulta bude do 

akreditácie predkladať 7 habilitačných a inauguračných spisov. Ďalej prítomných oboznámil 

s tým, že aktuálne prebieha na fakulte zber dát do Periodického hodnotenia zamestnancov.    

 

 

 

 

 



Dr. E. Weiss v závere zasadnutia poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť a ukončil 

rokovanie AS FF UKF.  

 

 

   Mgr. Ervín Weiss, PhD. 

predseda AS FF UKF v Nitre 

Zapísala: PhDr. Katarína Sedlárová 


